
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 10/9/2024

Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία του αλιευτικού συλλόγου Φούρνων Κορσεών
“Ο Γλάρος”  και των μελών του,  σχετικά με τα σοβαρά
προβλήματα που αντιμετωπίζουν στην παράκτια και τη
μέση αλιεία»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση του αλιευτικού συλλόγου Φούρνων Κορσεών “Ο
Γλάρος” και των μελών αυτού, δυσεπίλυτα είναι τα προβλήματα που
καλούνται να αντιμετωπίσουν οι αλιείς, καθώς η επιβίωσή τους δυσχεραίνεται,
εξαναγκάζοντας πολλούς εξ αυτών να σταματούν τη δραστηριότητα των
αλιευτικών σκαφών τους, αδυνατώντας να ανταπεξέλθουν στα ολοένα
αυξανόμενα έξοδα που απαιτούνται.  Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι η
βιωσιμότητα της ελληνικής αλιείας κινδυνεύει, το επάγγελμά τους
υποβαθμίζεται και οι ίδιοι οι αλιείς βρίσκονται σε απόγνωση, καθώς: 1) Η
αύξηση των θηλαστικών (λαγοκέφαλων και λεοντόψαρων) προκαλεί ζημιές
στα αλιευτικά εργαλεία, ενώ παράλληλα ελαττώνουν τον πληθυσμό των
υπόλοιπων θαλασσινών, μειώνοντας με αυτόν τον τρόπο τα έσοδά τους, 2) Η
υπεραλίευση καθίσταται ανεξέλεγκτη, 3) Υφίσταται παράνομη και αλόγιστη
αλιεία, 4) Η αύξηση των τιμών των καυσίμων επιβαρύνουν βάναυσα τον
οικονομικό προϋπολογισμό και 5) Τα τουρκικά αλιευτικά παραβιάζουν
καθημερινά τα χωρικά μας ύδατα, αποκομίζοντας παράνομα κέρδη από
πειρατική αλίευση, παρενοχλώντας, παρεμποδίζοντας και αποστερώντας
νόμιμα εισοδήματα και πόρους από τους Έλληνες ψαράδες.
Ζητούν οι ως άνω από τους αρμόδιους φορείς: 1) Μείωση στις τιμές των
καυσίμων, 2) Αποζημιώσεις για τις ζημιές που προκαλούνται στα αλιευτικά
εργαλεία από θηλαστικά ή δυσμενείς καιρικές συνθήκες και 3) Αποζημιώσεις
για τη χαμένη παραγωγή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ.Υπουργός:

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα
αιτήματα του αλιευτικού συλλόγου Φούρνων Κορσεών “Ο Γλάρος” και των
μελών αυτού, προς όφελος των αλιέων και της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ




